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Uppdaterad 18/2 2011

Verksamhetsberättelse AfBR 2010
Styrelsen för Svenska Beauceronklubben avger härmed följande redogörelse för verk-
samhetsåret 2009:

1. Styrelsen
Ordförande Conny Wågland
Vice ordförande Anna Ivaska
Sekreterare Maria Romelin
Kassör Ankie Hermansson
Ledamot Annica Kroon
Suppleant Sanna Wendel
Suppleant Anna-Kari Sahlqvist

Styrelsen representeras i RA

2. Revisorer
Revisor Lars Fastling 
Revisor                                   Inger Söderkvist
Revisorsuppleant                    Bo Rojling

3. Valberedningen
Valberedningen har under året bestått av Sabrina Drugge som sammankallande och Malena 
Grimbrandt samt Peter Kjällqvist som ledamöter.

4. Möten
Under verksamhetsåret har styrelsen haft tio protokollförda möten via telefon. Konstituerande 
möte hölls i samband med årsmötet 2010. Klubben har deltagit i SBKs organisationskonferens, 
samt kongress och PR-konferens.

5. Kommittéer och utskott

5.1. RUS/Mental
Klubben hade som målsättning att anordna minst en mentalbeskrivning/korning under året. 

En Mentalbeskrivning MH och en mentaltest MT har genomförts.

Kommittén bestod under året av Anna Ivaska (sammankallande), Annica Kroon, och 
Inger Söderqvist.

     5.2. RUS/Exteriör
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Klubben hade rasmonter på  HUND 2010. Vilket var ett mycket lyckat projekt. Vi hade även  ett 
Rasspecial i Askersund med en Fransk rasdomare.

Ankie Hermansson ansvarar för RUS/exteriör och är även utställningsansvarig. 
Exteriörbeskrivningar har gjorts vid ett tillfällen. Av Anna-Kari Sahlqvist.

5.3. Tränings- och tävlingskommittén
Håkan Lundell. Åsa Alfred är tävlingssekreterare.

5.4. Registerkommittén
Register har sedan förra årsmötet skötts av Åsa Alfred

5.5. IPO/BHP-kommittén
Kommittén står i nuläget tom. 

5.6. Vallningskommittén
Klubben hade som målsättning att anordna minst ett vallningsläger under året, vilket också 
infriades genom en träningsdag i Almunge utanför Uppsala

Ankie Hermansson är sammanhållande inom kommittén.

5.7. PR/info-kommittén
Under verksamhetsåret 2010 har klubben använt hemsidan som huvudsaklig informationsbärare 
för föreningens verksamhet. Detta har resulterat i att information om kurser och dylikt anordnade 
av bland andra SBK har lagts ut på hemsidan så att intresserade medlemmar ska kunna delta.

Denna kommitté har skötts av Åsa Alfred.

5.8. Utbildningskommittén
Har under året bestått av Malin Nordström och Anna Ivaska.

Följande målsättningar har gällt för verksamhetsåret 2010:

• Klubben bör verka för att fler medlemmar utbildas inom olika ansvarsområden. Detta har 
inte uppfyllts, trots reklam/upprop på hemsidan.

• Klubben behövde ha minst en person utbildad inom utställning och sedan ett år tillbaka 
har vi Ankie Hermansson i denna roll.

• Malena Lindberg är hälsoansvarig för klubbens räkning.

• Information om vilka utbildningar som klubben kommer att kunna erbjuda under 
kommande verksamhetsår presenteras på hemsidan via vilken medlemmarna också 
kommer att kunna göra intresseanmälningar. Detta har genomförts under ledning av 
föreningens webbansvariga, Anna Ivaska och Åsa Alfred i samarbete med styrelsen.
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5.9. Frivilligsektorn
Målet var att hitta en frivillig klubbmedlem till denna kommitté. Detta har inte infriats.

6. Ekonomi
Se separat balans- och resultatrapport för verksamhetsåret. Ekonomin har redovisats mot varje 
post i budgeten även detta
år. Resultatet 2010 blev negativt då vi inte haft några aktiviteter som
genererat intäkter,
Eftersom medlemsintäkterna bara täcker utgivning och porto av Dubbelsporren, har övriga 
utgifter belastat klubbens sparade kapital.

7. Lokalombud
Att nyttja klubbens lokalombud bättre under det gångna verksamhetsåret har styrelsen inte 
lyckats med och något nytt lokalombud har inte tillkommit. 

8. Medlemmar
Klubbens målsättning att antalet medlemmar i klubben skull öka under året har uppnåtts. Klubben 
har nu 129 medlemmar varav 18 familjemedlemmar. 2010 ökade antal medlemmar totalt med ca 
9%,

9. Hemsidan
Klubben skulle under året fortsätta utvecklingen av hemsidan samt presentera ytterligare 
klubbinformation på denna. Anna Ivaska och Åsa Alfred har kontinuerligt uppdaterat och 
förbättrat hemsidan.

10. Dubbelsporren
Klubbens målsättning under året har varit att tidningsredaktionen ska bestå av flera personer som 
kan hjälpas åt att ta ansvar för tidningen. Detta har delvis infriats då ett litet antal entusiaster 
bidragit med texter, men fortfarande lägger redaktören Åsa Alfred ner otroligt mycket jobb på 
tidningen, liksom även Jeannette Friman som sätter tidningen. 4 nummer utkom under 2010

Lars Fastling är ansvarig utgivare av DS.
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Stockholm mars 2011

__________________________ __________________________
Conny Wågland, ordförande Ankie Hermansson, kassör

                                                                                                                
Anna Ivaska, vice ordf Annica Kroon, ledamot

                                                        __________________________
Maria Romelin, sekreterare Anna Kari Sahlqvist, suppleant

__________________________
Sanna Wendel, suppleant
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